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Zápis z jednání finančního výboru 1. 12. 2021 
 

Přítomni:  

p. Barczi, p. Bendl, p. Filinger, pí Holubová, p. Mervart, p. Tintěra 

Hosté: 

p. Kurhajec 
 

Body k projednání:  
Rozpočet na rok 2022 
Návrh rozpočtového opatření č. 5/2021 
Žádost farní charity a navýšení příspěvku na rok 2022 
Žádost o přerozdělení dotace na rok 2021 - MSK Klecany 1921, z.s. 
 

Diskuze: 
 
Finanční výbor doporučuje městu Klecany, aby vypsalo výběrové řízení na účetní 
města Klecany a intenzivně hledalo další ekonomickou sílu, jelikož hrozí, že 
v případě onemocnění či odchodu paní Pekové, bude chod úřadu paralyzován. Je 
nutné, aby paní Peková za sebe měla adekvátní zástup a nebyl tak ekonomický 
chod úřadu závislý pouze na ní. Dané FV doporučuje i s ohledem na zvýšené 
množství práce v souvislosti s fakturací stočného. 
 
Rozpočet na rok 2022 
 

FV uvádí u příjmové části návrhu rozpočtu 2022, že by bylo v § 1211 Daň 
z přidané hodnoty vhodné místo 26 mil. Kč uvést 28 mil. Kč a v § 1511 Daň 
z nemovitostí naopak položku ponížit z navrhovaných 27 mil. Kč na 25 mil. Kč 
v souladu s předpokládaným čerpáním dle předložené FIN za 11-2021. 

FV se dotazuje, proč je §4216 Ostatní investiční transfery ze SR pro rok 2022 
v nulové výši. Účetní města k tomu uvádí, že v jednom účetním období měla 
uvedeno v dané části 3,5 mil. Kč, jelikož věděla dle rozpisu podepsané smlouvy 
o dotaci na ČOV, že město v daném období obdrží dotaci ze státního rozpočtu, 
což nyní není možné uplatnit.   

K výdajové části návrhu rozpočtu se FV dotazuje na § 2212, položku 5171 
Opravy a údržba (úklidový vůz, silnice) ve výši 5 mil. Kč. Půjde o nákup dalšího 
vozidla pro zimní údržbu nebo splácí již koupené? Dále se dotazuje na § 5311 
Bezpečnost a veřejný pořádek, konkrétně na položku 5011 Platy zaměstnanců 
v pracovním poměru, která činila v roce 2021 2 mil. Kč a nyní je navýšena na 
3 mil. Kč. O kolik strážníků je MP navýšena? Také se FV dotazuje na § 2321 
Odvádění a čištění odpadních vod a nakládání s kaly – 5178 Nájemné za nájem 
s právem koupě, 6121 Budovy, haly, stavby – u obou položek se předpokládají 
výdaje ve výši 700 tis. Kč.  

Miroslav Filinger za Sbor dobrovolných hasičů uvádí, že letos prostředky 
z rozpočtu uváděné v § 5512 Požární ochrana – dobrovolná část ve výši v návrhu 
rozpočtu na rok 2021 ve výši 2,7 mil. Kč (a po úpravách dle RO ve výši 2,2 mil. 
Kč) pro letošní rok hasiči čerpali jen v rozsahu 15 %, jelikož hodlají uspořené 
prostředky za rok 2021, předpokládané prostředky na rok 2022 i prostředky 
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zajištěné od dárců použít na nákup vozidla. V roce 2022 je dle jeho informací 
větší šance získání dotace na hasičskou zásahovou techniku. Členové FV k tomu 
uvádí, že nemají v daném případě problém řešit případný nákup úpravou 
rozpočtu rozpočtovým opatřením daným dle konkrétní finanční situace. 

K § 1345 Poplatek z ubytovací kapacity FV upozorňuje na dotaz občanů z jednání 
ZMě k danému poplatku a jeho výběru, u něhož si nejsou jisti, jakým způsobem 
byl dotaz zodpovězen. 

 

Návrh rozpočtového opatření č. 5/2021 
 
V příjmové části návrhu RO se pro §2219 Ostatní záležitosti pozemních 
komunikací se FV dotazuje, o jaké konkrétní cyklostezky se jedná. Zda jde 
v případě pojistného plnění o cyklostezku u Černé skály a v případě 
pravidelného úklidu a údržby o cyklostezku v ulici Povltavská v Klecánkách. 
 
Ve výdajové části v § 3613 Nebytové hospodářství není FV jasné navýšení o 4,2 
mil. Kč na výdaje DPH. O jakou konkrétní platbu DPH se jedná? Dále se FV 
pozastavil nad § 6171 Činnost místní správy – konkrétně navýšení o 700 tis. Kč 
za IT služby a zpracování dat. O jaké konkrétní služby se jedná? 
 
V této souvislosti upozorňuje pan Mervart, že vyhledávač na stránkách města 
nefunguje adekvátně, jelikož místo vyhledání konkrétních údajů ze stránek 
města, jde o vyhledání pomocí Google vyhledávače z internetu. 
 
Žádost farní charity a navýšení příspěvku na rok 2022 
 
K požadavku o navýšení příspěvku Charity Neratovice na rok 2022 uvádí FV, že 
doporučuje příspěvek ve výši 500.000,- Kč, jelikož chápe, že dochází k navýšení 
nákladů za energie, ale v případě města Klecany došlo v uplynulých letech 
k poklesu klientů a ne k nárůstu, jak je uváděno v žádosti. 
 
Žádost o přerozdělení dotace na rok 2021 - MSK Klecany 1921, z.s. 
 
FV obdržel žádost MSK Klecany 1921, z.s. o převedení nečerpaných prostředků 
z dotace města na dopravu na prostředky na údržbu a opravu areálu. FV 
k danému uvádí, že změnu chápe a souhlasí s ní, ale je třeba, aby nejlépe pro 
zasedání ZMě do 9.12.2021 předložil spolek tabulku s konkrétními částkami 
v položkách u nichž žádá o změnu čerpání a požádal město o podpis dodatku 
ke smlouvě o dotaci se změnou čerpání prostředků. 
 
 

 


